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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 26. oktober 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 73 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott 
Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 73:
”Hvis der på de 7 sygehuse med regionsfunktionen ”diagnostik og særlig me-
dicinsk behandling af patienter med kombineret udviklingshæmning og epilep-
si” skal ske behandling af de patienter, der tidligere har været behandlet på
Filadelfia, hvor mange sengepladser vil de pågældende afdelinger så skulle
have? ”

Svar:
Jeg har anmodet Sundhedsstyrelsen om bidrag til brug for besvarelse af 
spørgsmålet. Sundhedsstyrelsen har oplyst, at Sundhedsstyrelsen i udgangs-
punktet forventer, at nedlæggelse af kapacitet ét sted i sundhedsvæsenet vil 
medføre behov for oprettelse af tilsvarende kapacitet på øvrige afdelinger, der 
har Sundhedsstyrelsens godkendelse til varetagelse af en given regionsfunkti-
on. 

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens svar. 

Jeg kan imidlertid tilføje, at jeg har en begrundet forventning om, at der med 
den indgåede finanslovsaftale, hvor regeringen og Enhedslisten har afsat 25 
mio. kr. i 2012 og 15 mio. kr. i 2013 til Epilepsihospitalet, er skabt sikkerhed 
for, at de funktioner, som Havehuset og Ungdomsafdelingen har varetaget, 
fortsat vil blive varetaget på Epilepsihospitalet.

Med venlig hilsen
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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2011-12
SUU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 73
Offentligt


